
Zápis  

ze shromáždění Společenství vlastníků V Aleji 1355-1358, Poděbrady III,  

se sídlem V Aleji 1356, Poděbrady III, 290 01 Poděbrady 

konané dne 7.12.2022 

ve společenské místnosti Kunštátská 1351 v Poděbradech 

 

Přítomni:  za Výbor SVJ: Milan Čepl, Jiří Douša, Tomáš Buldra 

 za SBD: Ing.Viktor Šalanda 

 Vlastníci SVJ dle prezenční listiny 

 Hosté: Členové SBD 

Program jednání: 

Schůzi svolává výbor SVJ. Pozvánka byla vyvěšena na nástěnkách jednotlivých 

vchodů, popř. doručena členům SVJ e-mailem. 

 

Podle přiložené prezenční listiny je přítomno 7988/10000 vlastníků jednotek, tj 

79,88 % a tvoří kvalifikovanou většinu hlasů, čímž je shromáždění vlastníků 

jednotek usnášení schopné. Vlastníka SBD Bohemia zastupoval Ing.Šalanda 

(3119/10000 tj. 31,19%) 

 

1. Zahájení, volba zapisovatele 

Schůzi zahájil předseda výboru pan Milan Čepl a seznámil s programem. 

Člen výboru p.Jiří Douša konstatoval, že shromáždění je usnášeníschopné.  

Za zapisovatele navrhl p. Čepl pana Tomáše Buldru 

Usnesení:  

Shromáždění vlastníků jednotek schvaluje navržený program shromáždění, 

dále Tomáše Buldru jako zapisovatele.   

Hlasování: pro 100 %, proti 0 %, zdrželo se hlasování 0 %. 

Usnesení bylo přijato. 

Zapisovatelem byl zvolen Tomáš Buldra 

 

2. Seznámení se stavem fondu údržby a provozního fondu 

p.Čepl seznámil přítomné se stavem fondu údržby a provozního fondu na 

základě účetních dokladů poskytnutých správcem SBD Bohemia: 

Počáteční stav fondu oprav: 971 tis. Kč,  

Příspěvky do fondu oprav: 106 tis. Kč měsíčně 

Konečný stav fondu oprav: 1.374 tis. Kč,  

 

3. Seznámení s vývojem cen energií (SBD Bohemia – Ing.Šalanda).  

Ing.Šalanda seznámil přítomné se zvýšením ceny energií, tedy odebírané 

elektřiny i plynu ale i vody, které vzrostly o více než dvojnásobek. 

Zálohy na energie tedy od 1.1.2023 budou zvýšeny na dvojnásobek 

současného stavu. 



4. Prezentace k revitalizaci domu – host ing.Václav Kostka (VCube 

Solutions) 

Byl osloven ing.Kostka z fy VCube Solutions, který provedl prezentaci 

zateplení a revitalizace části domu. 

Prezentace fy VCube Solutions: 

- představení firmy 

- obsah inženýringu (cena 335 tis.Kč vč DPH bez slevy) 

- celková cena revitalizace a zateplení odhadnuta na 11-13 mil.Kč 

- možnost získání dotace ve výši 1,2 až 2,1 mil.Kč z fondu NZÚ 

- financování úvěrem, propočet na 15 let 

- shrnutí, přínosy revitalizace, úspora energií. 

 

5. Projednání, diskuze: 

- p.Čepl vyslovil názor, že není pravděpodobné, že by se fond oprav nemusel 

po dobu 15 let navyšovat. 

- Námitky vlastníků, kteří mají zasklené prostory lodžií 

- Suterén – nutnost zateplení suterénu – zima v přízemních bytech 

- Podlahy lodžií 

 

6. Hlasování, usnesení: 

Návrh usnesení – „Zadání inženýringu firmě VCube Solutions Ing.Kostky“. 

 

Hlasování aklamací bylo poněkud nepřehledné.  

Ing. Šalanda zopakoval hlasování jmenovitě dle prezenční listiny. 

Z přítomných vlastníků (4869/10000 tj. 48,69 %) bylo pro 3332/10000 tj. 

33,32% vlastníků, ostatní se zdrželi a p. Ing. Kratěk byl proti (v zastoupení). 

Z přítomných družstevníků se 4 zdrželi a 2 byli pro. S ohledem na skutečnost, 

že jen třetina vlastníků si přeje revitalizaci na úvěr, nemá výbor společenství 

vlastníků dostatečný mandát k podpisu smlouvy o inženýringu a rozhodnutí se 

odkládá na další schůzi shromáždění společenství vlastníků jednotek. 

 

 

7. Závěr, diskuze. 

Oznámení rezignace p.Douši na člena výboru statutárního orgánu.  

- p.Douša se rozhodl ukončit svoje působení ve výboru SVJ k 31.12.2022 

 

 

V Poděbradech, dne 7.12.2022                   Zapsal:  T. Buldra 

 

 


